
 
 

 

Verksamhetsplan för Ulricehamns IF, huvudstyrelse 
2024/2025 

Vision: UIF-Tillsammans skapar vi idrottsglädje! 
 
Värdegrund-ledord: 
- Gemenskap - tillsammans så många som möjligt så länge som möjligt för att 
skapa bredd. 
- Glädje - trygghet, lycka och välmående 
- Stolthet – Klubbkänsla och tillhörighet 
- Framåtanda – Engagemang, innovation, handlingskraft, ett driv för 
utveckling. 
 
Verksamhetsidé: Ulricehamns IF, en förening som välkomnar alla åldrar. 
Genom bredd, glädje och gemenskap skapar vi förutsättningar för 
idrottsdrömmar. Hos oss får du möjlighet till social utveckling och en 
mötesplats för hälsa och mångfald. 
 

• Nuläge 
Vår organisation består av Oskar Larsson Kilén, klubbchef på heltid, Tina 
Waltersson, administration och ekonomi, deltid och Ivica Dzido, vaktmästare 
på deltid. Tillsammans med dem utvecklar vi vår förening. UIF leds av 
huvudstyrelsen och respektive styrelse för varje sektion.  
 
Stuggruppen utgör ett viktigt stöd för Sportkontoret och den verksamhet som 
bedrivs inom UIF. 
 
Vi är aktiva i World Cup på skidor genom vårt bolag Ulricehamn Ski Event AB 
 
I juni invigs multibanan med rullskidtävling i serien Svenska Spel Summer 
Tour och Götalandstouren för ungdomar. Alla sektioner är på plats och vi 
hoppas på fest. 2024-06-01: Invigningen blev en succé med över 1500 st på 
plats! 
 
UIF Bordtennis har sökt bidrag för att bygga Multihall för bordtennisens 
verksamhet uppe på Lassalyckan intill vår klubbstuga. Vi väntar besked från 
Allmänna arvsfonden i juni månad. 
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• Planerade aktiviteter under året: 
 

• Årsmöte 
Vi håller årsmöte 17 juni 2024 
 

• Styrelsemöten och ordförandemöten 
Huvudstyrelsen planerar att genomföra 9 möten och 2 ordförandemöten under 
verksamhetsåret. Ett på hösten och ett på våren  
 

• Vision, Verksamhetsidé, mål och handlingsplan 
Vi ska under verksamhetsåret stämma av att vi följer vår vision och 
verksamhetsidé samt att vi sätta upp nya mål. 
 

• Värdegrundsarbete  
Föreningen ska fortsätta jobba med värdegrundsarbetet för aktiva, ledare och 
anhöriga under verksamhetsåret tillsammans med RF Sisu 
 
Tipspromenader 
Vi kommer fortsätta med tipspromenaderna via boule- och 
bordtennissektionen samt Stuggruppen. 11 ggr är planerat från september till 
november. 15 september- 24 november 
 

• World Cup säsongen 2024-2025 
Vi skall fortsätta stötta USE att arbeta vidare med att få arrangera Världscupen 
i skidor igen.  
 

• Ekonomi 
Det budgeterade resultatet för verksamhetsåret 2024/2025 är +85 000 kr för 
hela föreningen.  
Huvudstyrelsen och varje sektion har ett budgetansvar som följs upp på 
styrelsemöten.  
 

• IT 
Tillsammans med organisationen ska vi fortsätta att se över och utveckla våra 
rutiner, våra administrativa system och vår utrustning.  
 

• Sektionerna 
Vi fortsätter stödja våra sektioner i deras arbete. Varje sektion har en egen 
verksamhetsplan och budget.  
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• Sportkontor och vaktmästare 
Arbetet med att utveckla Sportkontoret fortsätter och vi tittar på olika saker för 
att bli bättre och ta nästa steg. Ett fortsatt bra samarbete med våra sektioner 
där vi är behjälpliga för att verksamheterna ska rulla på. Ivan fortsätter sin 
anställning i minst två år till.  
 
Målsättningen är också att vi ska fortsätta att synas mer på sociala medier. 
 
UIF ska fortsätta att utveckla kontakterna med kommunen och intilliggande 
verksamheter för att ha ett bra samarbete mellan föreningarna på området. 
 

• Parasport:  
Vi arbetar för att kunna starta organiserad parasport-verksamhet under 
verksamhetsåret. 
 

• Multibana på Lassalyckan 
Multibanan är i bruk och används av många människor. En bana som blivit 
mycket uppskattad av allmänheten och alla aktiva. Vi har klarat finansiera den 
med bidrag för ca 13 mkr genom ideell projektledning. Kommunen sköter 
driften framåt.  
 
Till sist: Vi ser fram emot ännu ett fantastiskt UIF-år! 
 
 

 
Ulricehamn 2024-06-03 
 
 
………………….................. ……………………………….. 
Peter Svenningsson   Mattias Josefsson 
 
 
……………………………. ……………………………… 
Annah Wik   Jonas Lidén 
 
 
……………………………… ……………………………….. 
Viktor Kastanius  Cecilia Bonander 
 
 
……………………………… 
Ola Sund 
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